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PROJEKT 
Protokół Nr XVI/15 

z XVI sesji Rady Miejskiej w Sokółce 
w dniu 28 sierpnia 2015 r. 

 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 15:20 
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Daniel Supronik 
Protokołowała Joanna Korzeniewska- inspektor w Wydziale Ewidencji i Organizacji 
 
Obecni: 
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str. ....... 
2/ Burmistrz Sokółki Ewa Kulikowska, Zastępca Burmistrza Adam Marian Kowalczuk, 
Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz, 
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek 
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg 
załączonej listy obecności – str....... 
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie 
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów: 
a)  z XIII Sesji z dnia 30 czerwca 2015 r. 
b) z XIV Sesji Nadzwyczajnej z dnia 30 lipca 2015 r. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2015 r. 
7. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia referendum lokalnego w sprawie 

likwidacji Straży Miejskiej w Sokółce. 
8. Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie 

nieodwracalnych skutków długotrwałej suszy w Gminie Sokółka. 
9. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii Bibliotecznej w Malawiczach 

Dolnych. 
10. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy 
Sokółka. 

11. Projekt uchwały w sprawie unieważnienia wyborów Sołtysa i Rady sołeckiej w 
Sołectwie Miejskie Nowiny. 

12. Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 
13. Projekt uchwały w sprawie odwołania Pana Antoniego Cydzika z funkcji 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
14. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w 

Sokółce Sp. z o.o. za 2014 r. 
15. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i 

Kanalizacji Sp. z o.o. za 2014 r. 
16. Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Produkcyjno-Usługowo- 

Handlowego "Agromech" Sp. z o.o. za 2014 r. 
17. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
18. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych. 
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Ad. 1 
Otwarcie sesji. 
Przewodniczący otworzył obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że 
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne. 
 
Ad.2 
Przedstawienie porządku obrad. 
Radny K.Puszko zgłosił wniosek o przeniesienie punktu 7 w sprawie przeprowadzenia 
referendum lokalnego przed punkt dotyczący zmian budżetu. 
Przewodniczący Rady D.Supronik zgłosił wniosek o całkowite zdjęcie punktu 7 w sprawie 
przeprowadzenia referendum lokalnego, gdyż Rada Miejska nie powinna zajmować się tym 
tematem, bo to była obietnica wyborcza Pani Burmistrz. 
Radny S.Sawicki poparł wniosek Przewodniczącego Rady o zdjęcie punktu 7 oraz zgłosił 
wniosek o wprowadzenie punktu lub przygotowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania 
Komisji Specjalnej ds. Karcz. 
Radny M.Awdziej odniósł się do wniosku radnego Sawickiego w sprawie rozwiązania 
Komisji Specjalnej, dodał że to dzięki pracy tej komisji doprowadzono do zamknięcia 
komisji. Komisja ma jeszcze kilka pism do wystosowania w tej sprawie. 
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że jeszcze w czasie kampanii wyborczej 
mówiłam że zostanie takie referendum przeprowadzone przy najbliższych wyborach 
parlamentarnych. Osobiście nie jestem za odwołaniem Straży Miejskiej. 
Radny A.Czaplejewicz zwrócił uwagę, że projekt uchwały nie spełnia też wymogu 
formalnego bo nie posiada w uzasadnieniu celu i potrzeby powzięcia tej uchwały. 
Radny M.Awdziej dodał, że to ta uchwała została sporządzona na polecenie Pani Burmistrz. 
Straż Miejska odegrała bardzo ważną rolę w zamknięciu składowiska, zabezpieczała 
dokumentację, pełniła dyżury na składowisku i tak obecna władza chce im podziękować.  
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że wspólnie współpracowaliśmy razem z Komisją 
i nie jestem za tym żeby Straż Miejską likwidować. Personalnych zarzutów wobec 
funkcjonariuszy nie mam. 
Radny J.Saciłowski poparł wniosek Przewodniczącego Rady, bo od chwili powołania Straży 
Miejskiej wszystkie sprawozdania były przyjmowane pozytywnie. Referendum w sprawie 
odwołania jest niepotrzebne i ta kwota, która pozostanie znajdzie swoje miejsce. 
Radny A.Cydzik zwrócił uwagę, że dziwnie to wygląda jak wniosek o rozwiązanie Komisji 
Specjalnej składany jest przez osobę, która nie jest członkiem. Składam wniosek o odrzucenie 
tego wniosku, ze względu na to, że jeszcze swojej pracy Komisja nie skończyła. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu. 
Radny M.Awdziej zgłosił wniosek o nie wprowadzanie tego punktu i żeby zadecydować o 
tym na następnej sesji, ze względu na otrzymanie informacji, że na moście zostanie 
zwiększony tonaż i może dojść do otwarcia kolejnych żwirowni na tym terenie. 
Radny P.Borowski jak wnioskodawca punktu dotyczącego odwołania radnego Cydzika z 
Komisji Rewizyjnej. Przyczyną było skandalicznie zachowanie radnego Cydzika na 
poprzednim posiedzeniu komisji obraził radnego Sawickiego i innych ludzi. Nie możemy 
jako rada na to pozwalać. Dodatkowo Komisja Rewizyjna nie była zwoływana od kilku 
miesięcy a zalega tam prawie 14 skarg. Każdemu przysługuje akt Miłosierdzia Bożego i daje 
ostatniej szansy na to żeby nie dochodziło do takich zachowań na sesji. Jako wnioskodawca 
wycofuję projekt uchwały  z porządku posiedzenia ale jeśli powtórzy się taka sytuacja, że 
zostaną radni czy mieszkańcy obrażeni to uchwała wróci na sesję. 
Przewodniczący Rady D.Supronik na wniosek Pani Burmistrz wniósł o wprowadzenie do 
porządku posiedzenia punktów: 
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-w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji Społeczno-Oświatowemu Stowarzyszeniu 
Pomocy Pokrzywdzonym i Niepełnosprawnym "Edukator" w Łomży prowadzącemu Szkołę 
Podstawową w Janowszczyźnie w wysokości wyższej niż określona w art. 80 ust. 2 ustawy o 
systemie oświaty z przeznaczeniem na ucznia oddziału przedszkolnego, 
- w sprawie uchylenia Uchwały Nr VII/33/15 Rady Miejskiej w Sokółce z dnia 3 marca 2015 
r. w sprawie zmiany sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Sokółka. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski. 
1) Wniosek najdalej idący w sprawie zdjęcia z porządku posiedzenia punktu w sprawie 
przeprowadzenia referendum lokalnego. 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 
2) Wniosek radnego Sawickiego o przygotowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania 
Komisji Specjalnej w sprawie Karcz. 
Radni 14 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek. 
Radny M.Awdziej dodał, że te osoby które są za przyjęciem tego wniosku... 
Przewodniczący odebrał głos dla radnego Awdzieja. 
3) Wniosek Zastępcy Burmistrza w sprawie wprowadzenia projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu. 
Radni 19 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek. 
4) Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji 
Społeczno-Oświatowemu Stowarzyszeniu Pomocy Pokrzywdzonym i Niepełnosprawnym 
"Edukator" w Łomży prowadzącemu Szkołę Podstawową w Janowszczyźnie w wysokości 
wyższej niż określona w art. 80 ust. 2 ustawy o systemie oświaty z przeznaczeniem na ucznia 
oddziału przedszkolnego. 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 
5) Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr VII/33/15 Rady 
Miejskiej w Sokółce z dnia 3 marca 2015 r. w sprawie zmiany sieci publicznych przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Sokółka. 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia. 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia. 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów: 
a)  z XIII Sesji z dnia 30 czerwca 2015 r. 
b) z XIV Sesji Nadzwyczajnej z dnia 30 lipca 2015 r. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Sokólskiemu. 
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2015 r. 
8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji Społeczno-

Oświatowemu Stowarzyszeniu Pomocy Pokrzywdzonym i Niepełnosprawnym 
"Edukator" w Łomży prowadzącemu Szkołę Podstawową w Janowszczyźnie w 
wysokości wyższej niż określona w art. 80 ust. 2 ustawy o systemie oświaty z 
przeznaczeniem na ucznia oddziału przedszkolnego. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr VII/33/15 Rady Miejskiej w 
Sokółce z dnia 3 marca 2015 r. w sprawie zmiany sieci publicznych przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Sokółka. 
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10. Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie 
nieodwracalnych skutków długotrwałej suszy w Gminie Sokółka. 

11. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii Bibliotecznej w Malawiczach 
Dolnych. 

12. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet 
przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy 
Sokółka. 

13. Projekt uchwały w sprawie unieważnienia wyborów Sołtysa i Rady sołeckiej w 
Sołectwie Miejskie Nowiny. 

14. Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 
15. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w 

Sokółce Sp. z o.o. za 2014 r. 
16. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i 

Kanalizacji Sp. z o.o. za 2014 r. 
17. Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Produkcyjno-Usługowo- 

Handlowego "Agromech" Sp. z o.o. za 2014 r. 
18. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
19. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych. 

 
 
Przewodniczący Rady udzielił głosu dla delegacji z Lichtensztajn i Bawarii. 
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Ad.3 
Przyjęcie protokołów: 

a)  z XIII Sesji z dnia 30 czerwca 2015 r. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół. 
Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli protokół. 
b) z XIV Sesji Nadzwyczajnej z dnia 30 lipca 2015 r. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół. 
Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli protokół. 
 

Ad.4 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny K.Puszko 
- Dziękuję Pani Burmistrz za działanie na rzecz uznania suszy przez Wojewodę. Jest decyzja i 
mieszkańcy mogą składać  wnioski o odszkodowanie. Kto ustalał treść wniosku? Na jakiej 
podstawie zostaną określone straty? Zboża i kukurydza jest już ścięta zostały tylko trawy. Na 
jakie odszkodowania mogą liczyć rolnicy? 
 
Radna J.Bieniusiewicz 
- Zbliża się rok szkolny, a bezpieczeństwo dzieci jest dla nas najważniejsze. Na jednej z 
poprzednich sesji zapytał o możliwość zapewnienia bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi 
krajowej z ul. Piaskową i Wiosenną, ze względu na przejście dla pieszych i przystanek 
autobusowy. Bardzo dużo osób korzysta z tego przejścia. Czy są możliwości zabezpieczenia 
tego przejścia, przez osobę przeprowadzającą przez ulicę, tak jak to jest w centrum miasta? 
Czy jest możliwość zapewnienia takiej osoby w godzinach szczytu, kiedy dzieci idą i wracają 
z zajęć w szkole? 
 
Radny S.Pałusewicz 
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- Mając na względzie bezpieczeństwo podróżnych i pieszych korzystających ze skrzyżowania 
drogi krajowej z drogą wojewódzką Nr 673 w Sokółce. Zwracam się z prośbą o wystąpienie 
do zarządców dróg, w sprawie przebudowy skrzyżowania z istniejącego na ruch okrężny. 
Usytuowanie tego skrzyżowania umożliwia jego przebudowę po ewentualnym wykupieniu 
części nie zabudowanych działek, a w związku z rozpoczętymi pracami planistycznymi 
budowy drogi wojewódzkiej 673, można do problemu podejść kompleksowo i jednocześnie 
zaprojektować nowe skrzyżowanie. Skrzyżowanie dwóch dróg krajowej z wojewódzką z 
bardzo dużym natężeniem ruchu w największym przygranicznym mieście, bez jego regulacji 
nie spełnia podstawowych standardów w obecnym rozwiązaniach komunikacyjnych. W 
powyższej sprawie w imieniu mieszkańców, złożyłem interpelację w dniu 10 października 
2013 r., którą z powodu środków finansowych Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i 
Autostrad załatwiła odmownie.  W chwili obecnej w związku z projektowaniem przebudowy 
drogi wojewódzkiej i projektowaniem sięgającym 2023 r., okoliczności się zmieniły i należy 
jeszcze raz starannie przeanalizować problem przez zarządców obydwu dróg z ewentualnym 
uwzględnieniem współfinansowania inwestycji. Reasumując powyższe pragnę stwierdzić, że 
skrzyżowanie jest bardzo niebezpieczne o bardzo dużym współczynniku wypadkowości, a 
włączenie się do ruchu z drogi wojewódzkiej, a szczególnie wykonanie manewru skrętu w 
lewo jest często niemożliwe bez ustąpienia pierwszeństwa przejazdu przez kierowców 
jadących drogą krajową, co powoduje zatory dodatkowe zagrożenie i jest niezgodne z 
prawem o ruchu drogowym. W 2000 r. rozpocząłem batalię o skrzyżowanie Mickiewicza 
Wyszyńskiego, dzięki wsparciu Burmistrza Kozłowskiego udało się to zrealizować. Mam 
nadzieję, że tym razem też się to uda. 
- Z upoważnienia mieszkańców ulic Głowackiego, Lewickiego, Kresowej, Przemysłowej, 
Żeromskiego zwracam się z prośbą o pomoc w podjęciu działań mających na celu 
zaprzestanie zanieczyszczenia środowiska przez piekarnię "GS" zlokalizowana przy ulicy 
Głowackiego. Piekarnia wypiek pieczywa prowadzi na bazie węgla kamiennego. Mieszkańcy 
osiedla skarżą się, że dymiący komin codziennie przez okrągły rok, skutecznie zatruwa im 
życie. Zanieczyszczenia komina przedostaje się do atmosfery, opadają na okoliczne domy i 
posesję, niszczą pokrycia dachowe, brudzą obejścia, sadza wdziera się do budynków i 
mieszkań, nie można otworzyć okien i wietrzyć pomieszczeń itd. Mając powyższe na uwadze 
proszę o podjecie odpowiednich działań w  celu wyeliminowanie negatywnych i uciążliwych 
dla mieszkańców osiedla zjawisk. Pragnę nadmienić, że należało by przeprowadzić prace 
modernizacyjne, zmierzające do zmiany systemu opalania pieców piekarniczych, poprzez 
zastąpienie węgla kamiennego olejem opałowym. Jak to w wyniku protestu mieszkańców 
uczyniła inna piekarnia, na tym osiedlu należąca do firmy "Jaskółka", zobligowana przez 
WIOŚ w Białymstoku.  
- Jak dalej przebiegają prace ze strony Gminy, żeby zainstalować w końcu terminal 
przeładunkowy w Kundzinie Adampolu?  
- Jeśli nie ma tajemnic handlowych, to może parę zdań na temat podstrefy ekonomicznej? Bo 
miejsca pracy dla mieszkańców Sokółki są najważniejsze i takie sprawy trzeba mieć non stop 
na uwadze. 
 
Radny T.Tolko 
- Po ostatnim zebraniu sołeckim miałem kilka telefonów od sołtysów z różnych miejscowości. 
Chodzi o realizację funduszu  sołeckiego. W ubiegłych latach, sołectwa mogły  bardziej 
precyzyjnie realizować zadania, głównie chodzi o podsypywania dróg z funduszu sołeckiego. 
Mogli sołtysi zakupić sam materiał, czy wynająć koparkę czy równiarkę do wykonania 
danego zakresu. W ten sposób można było realizować dokładnie to co było niezbędne i 
dokładnie to co potrzeba. W obecnej chwili, kiedy wszystko jest wykonywane za pomocą 
przetargów no to jest to w jakiś sposób ograniczone. Większa też była możliwość 
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uczestniczenia sołectw w pracach społecznych, wystarczyło kupić żwir, a sołectwa równały to 
same i związku z tym korzyść była znacznie większe i można było zrobić znacznie więcej. 
Fundusz sołecki powstał po to, aby w jakiś sposób angażować też mieszkańców do realizacji 
zadań. Nawet mieliśmy przykłady, że w latach poprzednich, że jeśli było gdzieś w czynie 
społecznym dużo pracy wykonanej, to Burmistrz potrafił to wynagrodzić i dodatkowe 
pieniążki dokładał. Do końca września fundusz sołecki w sołectwach będzie rozdzielony i 
warto się zastanowić, w jaki sposób ułatwić te zadania w przyszłym roku, żeby te sołectwa 
wiedziały na co mają przeznaczyć środki, bo niektórzy mówią, że szkoda im tych pieniędzy 
wrzucanych w przetargu. Przypomnę, że to nie są duże kwoty, to jest od kilu do kilkunastu 
tysięcy i z takich kwoty po przetargu wychodzi załatanie dziury, zamiast wykonanie czegoś 
sensownego. Czyli może popracować żeby znaleźć jakieś rozwiązanie które będzie korzystne 
dla wszystkich. Bo jeśli mają sołtysi do dyspozycji 3 , 5 czy 10 tys. zł., to razem się 
zastanowią z radą sołecka, żeby wykorzystać każdy grosz, żeby wydać tak jak trzeba. 
- Sołtysi otrzymali prośbę, o przekazanie informacji o kluczowych zadaniach na ich terenie i 
tam jest termin do 11 września. Proponuję, aby przesłać informacje i przedłużyć ten termin do 
30 września, bo wiąże się też to z zebraniami sołeckimi i podziałem funduszu sołeckiego i 
warto też zastanowić co będzie robione z funduszu, a co w następnej kolejności. Gorąca 
prośbą, aby przesłać tą informację, albo powiadomić telefonicznie.  
 
Radny S.Sawicki, interpelacja została złożona też pisemnie: 
- Proszę o przedstawienie wydatków jakie zostały poniesione na remonty w szkołach i 
Gimnazjach w okresie wakacyjnym 2015 r. 
- Kto z ramienia Urzędu jest odpowiedzialny za realizacje zadania remontu Przedszkola nr 5 
na Os.Centrum i dlaczego nie zostało zgłoszone rozszerzenie prac i dodatkowych kosztów we 
wcześniejszym terminie? 
- Proszę o informację jaki mamy stan subkonta za wywóz nieczystości na dzień 1.09.2015 r. 
oraz jaka jest ściągalność należności do tego okresu. 
- Kiedy Pani Burmistrz wystąpi z egzekucją należności od KS "Sokół" Sokółka? 
- Jak zostało zorganizowane i gdzie będą oddziały odroczonych 6-latków.? 
- W sprawie przejścia na Roskach Małych, to co mieszkańcy prosili o udrożnienie górki w 
okresie jesienno-zimowym, prosiłem o przygotowanie ścieżki, jak to wygląda? 
- Pani Burmistrz, obiecanki cacanki a głupiemu radość. Pan Sulima przyszedł, daliśmy 180 
tys. zł. na plan zrobienia obwodnicy, a pamiętamy co obiecał. Nic nie zostało w tym kierunku 
zrobione. Ul. Kryńska, ścieżka rowerowa na Os.Zielonym i ścieżka wzdłuż jeziora.  
 
Radny K.Puszko 
- Odniósł się do wypowiedzi radnego Tolko. Z początkiem roku wprowadziliśmy na 
podsypywanie dróg 100 tys. zł. Jak te środki zostaną wykorzystane? Miały służyć jako 
dodatek do funduszy sołeckich. 
- Skoro wspieramy fundusz sołecki na podsypywanie, dróg pokrzywdzone są inne wsie, które 
wykorzystują fundusz w innym celu. Warto też uwzględnić dodatek dla tych innych wsi. 
 
Radny M.Tochwin 
- Na ostatniej sesji składałem wniosek na przygotowanie uchwały w sprawie stypendiów z 
wysokimi wynikami w nauce bez kryterium socjalnego. Na jakim etapie jest ta uchwała? 
 
Radny A.Cydzik złożył interpelacje pisemną: 
- Na jednej z pierwszych sesji Rady Miejskiej przekazaliśmy dla Wojewódzkiego Zarządu 
Dróg w Białymstoku, dotację na rozbudowę drogi wojewódzkiej Nr 673 na odcinku Sokółka- 
Dąbrowa Białostocka, w kwocie 188 300 zł. Otrzymaliśmy wówczas zapewnieni od 
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Dyrektora Sulimy że w zamian dokończy nam remont ul. Kryńskiej. Chciałbym się 
dowiedzieć, kiedy zacznie się remont, czy coś wiadomo w tej sprawie. 
- Na początku kadencji Pani Burmistrz zapowiedziała wykonanie audytu zewnętrznego i 
wewnętrznego, które miały być wykonane przez Panią Urszule Moniuszko. Na tej podstawie 
Pani Moniuszko została zatrudniona w gminie. Czy audyty są już zrobione i jakie są końcowe 
wnioski i ewentualne zalecenia. Proszę o dostarczenie dla Komisji Rewizyjnej umowy 
zawartej z Panią Moniuszko. Wniosek składam na piśmie w dniu dzisiejszym. 
Niejednokrotnie prasa lokalna nowiny Sokólskie opisywały sprawy śmietnika i słupków po 
budynku na ul. Siennej, Miało być zrobione zgłoszenie na usunięcie tych słupków. Co się 
dzieje w tej sprawie bo do dziś sprawa jest nie załatwiona. 
- Miesiąc temu na ul. Witosa, Komisja w której uczestniczyłem uzgodniła, w którym miejscu 
ma być zamontowany próg zwalniający, czy został już zamówiony i kiedy zostanie 
zamontowany. W miejscu uzgodnienia ułożenia progu, były w ostatnim czasie już dwa 
wypadki. Do ilu jeszcze wypadków ma dojść żeby przyśpieszyć prace naszych włodarzy? 
- Czy ogłoszono już zamówienie na projekt wykonania ul. Mikołajczyka? Na ten cel w marcu 
uchwaliliśmy 5 tys. zł.  
-Czy prawdą jest, że Pan Karol Puszko został zatrudniony w spółce gminnej "Agromech"? 
- 20 sierpnia wydała Pani Burmistrz Zarządzenie Nr 120/2015 w sprawie nabycia prawa 
wieczystego użytkowania oraz prawa własności budynku od Spółdzielni Mleczarskiej 
"Mlekpol" w Grajewie, której notabene, Prezesem jest poseł PSL-u. Chciałbym się 
dowiedzieć za jaką kwotę i na jaki cel kupujemy ten budynek? 
 
Radny M.Awdziej 
- Na jakim etapie jest opinia prawna zewnętrzna w sprawie wypowiedzenia umowy 
dzierżawy, proszę podać datę podpisania umowy z kancelarią oraz termin realizacji. 
- Odnośnie badań, podpisanie umowy z firma prywatną która działa przy Państwowym 
Instytucie Geologicznym. W wypowiedzi padło sformułowanie, że jest to instytucja 
państwowa. Proszę o sprostowanie, czy to instytucja państwowa, czy to jest firma która działa 
przy instytucie państwowym? Kiedy będą wyniki badań? Proszę o zapewnienie, że te badania, 
bez udziału przedstawicieli spółki, będą wiarygodne i będą mogły być wykorzystane w 
postępowaniu karnym, administracyjnym albo cywilno prawnym. 
- Czy gmina, jako współwłaściciel w przedmiotowej spółce, posiadająca kompetencje i 
uprawnienia, czy występowała do spółki o dokumentację i wnosiła zastrzeżenia i uwagi co do 
działalności spółki? Padło sformułowanie od Pani Mecenas, że na początku trzeba wzywać 
spółkę do zaniechania nieprawidłowości. Skoro gmina jako wspólnik miała informację, czy 
już występowała jako wspólnik mając uprawnienia, kodeks spółek handlowych określa jakie 
to uprawnienia, czy wzywała do zaniechania niezgodnego z prawem magazynowania 
odpadów? 
- W ramach interwencji Biura Radnych wnosiłem pisma w imieniu mieszkańców. W dniu 11 
maja na wniosek mieszkańców Zabrodzia, m.in. Pani Krystyny Andrzejewskiej, zostały 
wniesione uwagi co do kwestii rozwiązania ul. Skłodowskiej i ul. Nowej. Tam na etapie 
nieruchomości, która posiada gmina wnosiłem o wybudowanie tymczasowego przejścia z ul. 
Nowej na ul. Roski Małe do przejazdu. Prosiłem również o przebudowę, wypracowanie 
stanowiska w sprawie przejazdu kolejowego przy ul. Siennej. Otrzymaliśmy pismo, że część 
inwestycji została naprawiona w ramach reklamacji ul. Skłodowskiej, niemniej jednak 
proponowane rozwiązania, co do zrobienia przejścia z ul. Nowej, nie zostały wykonane. Na 
ostatnim spotkaniu w dniu 25 sierpnia, zaniepokojony sytuacją, złożyłem pismo 26 sierpnia, 
otrzymałem informację, że gmina nie występowała do zakładu PLK w Białymstoku w 
sprawie umożliwienia przejścia przez przejazd przy ul. Siennej. Dla bezpieczeństwa 
mieszkańców dzieci można to było wykonać w okresie od maja do września. Zaczyna się rok 
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szkolny, dzieci nie mają prawa przejść przez ten przejazd. Co zostało wykonane w tym 
temacie? 
- Pismo z 17 lipca w sprawie Pana Krzysztofa Sokołowskiego, który się zwrócił z prośbą o 
budowę ogrodzenia ponieważ jest to teren gminny i graniczy z jego posiadłością. W piśmie 
ująłem czym się argumentował właściciel nieruchomości swojej, że widzi obrazki i wpływa to 
negatywnie na swoją rodzinę. 
- Pismo Nr 2 z 18 maja w sprawie obwodnicy wnosiłem. Otrzymałem odpowiedź, niemniej 
jednak w dniu 13 lipca złożyłem 221 podpisów mieszkańców oraz osób, które poparły tą 
inicjatywę, co się dziej teraz  tymi wnioskami. Co się dzieje z tymi podpisami, jaki jest obieg 
prawny i administracyjny? 
- W dniu 30 lipca złożyłem pismo w sprawie zarządzenia przez Panią konsultacji w sprawie 
kruszywa. Dotyczyło to tych nieruchomości, które zostały zdjęte i wtedy wnosiłem żeby 
przez okres kilku miesięcy wnieść je do konsultacji. Pani podała termin od 3 lipca do 31 lipca. 
W piśmie podnosiłem, że mieszkańcy nie maja informacji na ten temat, do tej pory nie 
dostałem również odpowiedzi. Były tam pytania, czy będzie obciążenie ruchu przez nasze 
miasto przez ulice główne, nadal nie mam odpowiedzi. 
- Pismo Nr 4 z 8 czerwca odnośnie chodnika przy ul. 1-0go Maja przy budynku Nr 17, jest to 
blok gdzie gmina ma swoje udziały. Teren chodnika należy do gminy. Tutaj również przy 
zaangażowaniu radnych przyjęliśmy środki na ten cel 30 tys. zł. Jaki jest etap tego od 8 
czerwca? 
- Pismo Nr 5 z 10 czerwca w sprawie Pana Sklepkowskiego, chodziło o trzymanie zwierząt w 
nieruchomościach należących do gminy, gdzie zarządcą jest Pana Jackiewicz. Ponowiłem 
pismo w dniu 18 sierpnia bo do dnia dzisiejszego rozwiązania nie ma. Mieszkaniec w dniu 17 
sierpnia oświadczył, że jest lekceważony przez władzę i nic się nie dzieje od czerwca. Ten 
temat również był poruszany w mediach i prasie, czekam na odpowiedź.  
-Pismo z lipca w sprawie progów zwalniających na ul. Siennej, również w ramach interwencji 
Biura Radnych przyjęto taką informację. Zebrano podpisy mieszkańców, prosiłem o 
konsultację, do chwili obecnej nie mam odpowiedzi na to pismo. 
-  Ul. Wojska Polskiego na jakim jest etapie? Są przeznaczone środki 150 tys. zł. Mimo, że 
uczestniczyliśmy przy wskazywaniu punktów geodezyjnych z Burmistrzem Stefanowiczem, 
jaki jest etap. Idzie już jesień, czy zdarzymy, przy Państwa zaangażowaniu, dokończyć tą 
inwestycję, czy będzie to rozpatrywane na kolejne lata. Skoro są środki to trzeba to wykonać 
zgodnie z decyzją rady. 
- Odnośnie ostatniej sesji, proszę Panią Burmistrz o sprostowanie odnośnie wypowiedzi w 
sprawie Straży Miejskiej i referendum. To był Pani wniosek złożony co do wprowadzenia 
uchwały w sprawie likwidacji Straży Miejskiej. Ja powiedziałem, że jest to buta władzy, a 
Pani powiedziała, że jest to podłość. Nie użyłem słowa podłość rozumiem, że Pani podle się 
poczuła składając taki wniosek. Nie użyłem słowa podłość tylko powiedziałem, że jest to buta 
władzy.  
 
Radny J.Saciłowski 
- Jakiś cza temu zwróciłem się z prośba na sesji o sprawdzenie czy istnieje możliwość 
zamontowania progów zwalniających na ul. Wróblewskiego. Jest tam 5 przejść dla pieszych, 
jest tam dojście do Przedszkola do sklepów. W chwili obecnej w godzinach popołudniowych, 
jeden pisk opon. Bardzo proszę rozważyć taką możliwość. 
 
Radny T.Tolko 
- Widzę, że spraw progów jest poruszana dzisiaj, my też na zebraniach sołeckich 
rozmawialiśmy o progu zwalniającym w miejscowości Bogusze. Może warto kompleksowo 
do tego podejść i jednego wykonawcę wyłonić. 
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Radny P.Borowski 
- dzisiaj byłem świadkiem zamontowania na ul. Ściegiennego oznakowania drogi 
jednokierunkowej, to co zostało wykonane na ul. 1-go Maja, dzisiaj zostało zamontowane na 
skrzyżowaniu przy hotelu, ponoć do skrzyżowania z ul. Pocztową. Miałem już telefony od 
kilku przedsiębiorców, którzy mają tam swoją siedzibę, są bardzo wzburzeni,  że taki prezent 
został zrobiony bo automatycznie ich dochód spadnie, co przełoży się na zmniejszanie 
podatku wpływającego do naszej gminy. Czy były w tym temacie robione konsultacje? Na 
jakiej podstawie został tam ten znak zamontowany i czyja to była decyzja? Rozumiem że 
uznanie ul. 1-go Maja za jednokierunkową jest zasadne, ale w przypadku ul. Ściegiennego 
takiego uzasadnienia nie ma. 
 
Przewodniczący  Rady D.Supronik odczytała pismo radnego Sławomira Sawickiego z dnia 30 
lipca w sprawie zdyscyplinowania radnego Antoniego Cydzika za zachowanie na sesji w 
miesiącu czerwcu. 
Przewodniczący Rady D.Supronik zwrócił się do radnego Antoniego Cydzika, że takie 
zachowanie nie przystoi osobie publicznej, która otrzymała mandat zaufania od mieszkańców. 
Poprosił radnego o godne zachowanie na obradach sesji i poprosił o publiczne 
przeprowadzenie radnego Sławomira Sawickiego. 
Radny A.Cydzik wyjaśnił, że każdy z radnych otrzymał treść przeprowadzenia radnego 
Sawickiego. nie wracajmy już po kilku miesiącach do tematu. 
Przewodniczący Rady D.Supronik dodał, że radny Antoni Cydzik obraził publicznie radnego 
Sawickiego a wysyłanie pisma nie podpisanego nie jest formą przeprosin. 
Radny A.Cydzik wyjaśnił, że każdy ma prawo robić w Państwie demokratycznym to co chce 
a jak komuś się to nie podoba to są odpowiednie organy władzy. Na ostatniej sesji 
widzieliśmy wzburzonego mieszkańca Sokółki, który odnosił się nieodpowiednio do radnego 
Sawickiego. Nie miałem nawet 1 % na uwadze mówiąc te słowa nie miałem na myśli majątku 
radnego Sawickiego. 
Przewodniczący Rady D.Supronik dodał, że pozostawia tą kwestię w gestii mieszkańców bo 
oni  ocenią radnego Cydzika w przyszłości. 
 
Ad.5 
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami przedstawiła Pani 
Burmistrz Ewa Kulikowska ( w zał. str..............) 
Radny A.Cydzik zapytał o Zarządzenie Nr 112/15 w sprawie kupna zlewni w Drahlach, za 
jaką sumę i od kogo. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz wyjaśnił, że zlewnia w Drahlach jest dobudowana do 
budynku gminnego i kupiona została od osoby prywatnej za kwotę 19 500 zł. Mieszkańcy 
Drahli na wiosnę chcą złożyć wniosek do PROW na cały budynek. 
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska dodała, że jest to właśnie na wniosek mieszkańców po 
spotkaniu w Sołectwie Drahle. Mieszkańcy chcą dokonać gruntowanego remontu tego 
budynku i ten kawałek budynku wraz z gruntem przeszkadza w tej inicjatywie. Zgłosiła 
również wniosek aby posiedzenia Komisji odbywały się również w terenie, w szkołach 
świetlicach wiejskich tak, żeby zobaczyć jak to wygląda. 
Radny S.Pałusewicz zwrócił uwagę, że to już jest kpina. Ciągle jest skrzyżowanie w centrum 
miasta odstawiane na kolejne lata mimo, że już staramy się o to od wielu lat. 
 
Ad.6 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu 
przedstawił Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sokółce Grzegorz Pul. 
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Radny J.Saciłowski zapytał do jakiego udźwigu będzie przystosowany most. 
Dyrektor G.Pul wyjaśnił, że będzie to tonaż praktycznie bez ograniczeń, czyli 50 ton w górę. 
Radny M.Awdziej zapytał czy ta nawierzchnia, która jest wykonywana jest przystosowana do 
obciążenia powyżej 50 ton. Kiedy ten most był ostatnio modernizowany, kto był 
wnioskodawcą i czy to nie jest związane z otwieraniem żwirowni w tej okolicy. 
Dyrektor G.Pul wyjaśnił, że wniosek jest Powiatowego Zarządu Dróg i związany jest ze 
stanem technicznym tego mostu. Jeśli już będziemy wykonywać remont to należy to zrobić na 
kilka lat do przodu. Dojazdy do mostu zostaną w standardzie dróg powiatowych. Będzie to 
ruch o kategorii KR2 czyli ruch lekki. Ograniczenia tonażu na tej drodze nie będzie, teraz 
obecnie jest ale tylko ze względu na most. Ostatni remont był przeprowadzane na przełomie 
lat 80/90, ale tylko była wymiana izolacji. 
Radny S.Sawicki zapytał jaki termin będzie zakończenia tych prac. 
Dyrektor G.Pul wyjaśnił, że jeśli uzyskamy decyzje pozwolenia na budowę to składamy na 
przełomie stycznia / lutego wniosek do rezerwy drogowej i do końca 2016 r. inwestycja 
powinna być wykonana. 
Radny A.Cydzik zapytał czy w momencie wybudowania mostu jest możliwość uruchomienia 
żwirowni na tym terenie. Czy pojazdu powyżej 40 ton będą mogły jechać po tej drodze. 
Dyrektor G.Pul wyjaśnił, że nie ma wiedzy na dzień dzisiejszy o żadnych żwirowniach. 
Lokalizacja działek pod żwirownie leży w gestii rady miejskiej przy uchwaleniu planu 
zagospodarowania. 
Radny T.Tolko zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 
Radny A.Kirpsza dodał, że w obecnej chwili przez ten most może przejeżdżać tylko 
mleczarnia pusta bo waży 14 ton, natomiast z mlekiem waży już 25-26 ton. Obecnie rolnicy 
zamawiają wapno i też będą mieli problem jak nie będą mogli dowieść. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie dyskusji. 
Radni przyjęli wniosek o zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. 
 

Radni 18 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" powzięli 
Uchwałę Nr XVI/96/15 

w zał. str. ..... 
 
Ad.7 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2015 r. przedstawiła Pani 
Skarbnik Elżbieta Ziętek. 
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str..... 
 
Przewodniczący Rady Daniel Supronik zgłosił: 
-  wniosek wspólnie z radną Jadwigą Bieniusiewicz o zdjęcia kwoty 220 tys. zł. z inwestycji 
w Nowej Kamionce, zdjęcie kwoty 61 100 zł. z zaplanowanej kwoty na referendum lokalne i 
przeznaczenia tych środków na inwestycję budowy ul. Batorego. 
Przewodniczący odczytał wniosek radnej Jadwigi Bieniusiewicz - W związku z informacjami 
przedstawionymi przez Burmistrza Sokółki na posiedzeniu Komisji Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego w dniu 27.08.2015 r. dotyczącymi inwestycji drogowych w gminie Sokółka 
składam następujący wniosek: z zadania Nr 5 -II. Zadania noworozpoczęte (załącznik Nr 3 do 
uchwały), przebudowa drogi w Nowej Kamionce- przeznaczyć kwotę 215 000 zł. w związku 
ze sporządzeniem kosztorysu inwestorskiego na kwotę 1 860 000 zł., co skutkuje 
niemożliwością znalezienia środków takiego rzędu w tegorocznym budżecie- na zadanie nr 5 
- I Zadania kontynuowane, tj. przebudowa ul. Batorego w Sokółce. Natomiast na przebudowę 
drogi w Nowej Kamionce proponuję złożenie wniosku do programu PROW na lata 2014-
2020. 



 11

- wniosek dotyczący przekazania kwoty 79 tys. zł. na dokumentacje projektową drogi Nowa 
Rozedranka-Podkamionka z inwestycji ul. Zygmunta Starego. 
- wniosek dotyczący przeznaczenia kwoty 3 500 zł. z działu promocji na Klub Sportowy 
"Sokół 1946". 
Radny S.Pałusewicz zapytał o inwestycję na ul. Kresowej  na jakim etapie jest kanalizacja a 
na ul. Sawickiego oświetlenie. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz wyjaśnił, odnośnie wykonania oświetlenia ul. Sawickiego 
projekt jest na etapie uzgodnień. Odnośnie kanalizacji ul. Kresowej planujemy w najbliższym 
czasie ogłosić, bo nie mieliśmy środków w budżecie. Ogłosiliśmy teraz przetarg na 
najpilniejsze wodociągi. Chcemy wspólnie z MPWiK sporządzić projekt połączenia 
wszystkich ujęć z możliwością przerzucania wody z jednego ujęcia na drugie. W tym 
projekcie również zawarliśmy projekt sieci wodociągowej do kolonii Karcze.  
Radna K.Gołko zgłosiła wniosek dotyczący przeznaczenia kwoty 30 tys. zł. na projekt ul. 
Nadrzecznej i Zdrojowej z inwestycji ul. Zygmunta Starego. 
Radny J.Panasiuk zwrócił uwagę, że radni rwą co mogą z budżetu. Zabrane zostały środki ze 
szkoły w Starej Kamionce teraz zabierana jest droga w Nowej Kamionce, gdzie my jesteśmy. 
Jak coś jest ustalone to powinno być święte. 
Radna J.Bieniusiewicz wyjaśniła, że obecnie wykonanie inwestycji w Nowej Kamionce jest 
nierealne ze względu na oszacowanie jej na kwotę rzędu 1 860 000 zł. 
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę na inwestycję Przedszkola Nr 5, nie możemy na to pozwalać. 
Inwestor wygrywa przetarg i wzrost nakładów inwestycyjnych w jednym zadaniu jest o 40% 
a w drugim o 35 %. Proszę żeby do takich sytuacji nie dopuszczać.  
Radny M.Awdziej zgłosił wniosek dotyczący przekazania kwoty 88 tys. zł. na ul. Zygmunta 
Starego  z inwestycji remontu pomieszczeń Przedszkola Nr 5. Ta dzielnica jest najstarsza 
dzielnicą w Sokółce, ale to radna Babynko powinna zabrać głos w tej sprawie. Żądam 
dotrzymania umów przez przedsiębiorcę, który wykonuje remont Przedszkola Nr 5. 
Radny P.Borowski zgłosił wniosek dotyczący przeznaczenia kwoty 70 tys. zł. na projekt 
rewitalizacji parku miejskiego z inwestycji ul. Zygmunta Starego. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz wyjaśnił, że odnośnie Przedszkola Nr 5 została dokonana 
adaptacja projektu z 2008 r. i wykonał to projektant Wiesław Minkiewicz. Wpłynęła jedna 
oferta a w trakcie postępowania nie wpłynęło żadne zapytanie. Wykonawca nie informował 
nas o błędach do 5 sierpnia, kierownik budowy również nie wychwycił tych błędów. Jesteśmy 
w sytuacji podbramkowej, bo 1 września rozpoczyna się rok szkolny.  
Radny M.Awdziej zwrócił uwagę, że w urzędzie miała być zatrudniona osoba z 
uprawnieniami, która by nadzorowała takie inwestycje.  
Radny A.Cydzik dodała, że w Urzędzie Pracy w Białymstoku są takie osoby, które chętnie by 
przyjechały do pracy w Sokółce. To jest niepojęta sprawa, forma wybiera przetarg a potem 
dokładamy 40 %. Jak można do tego doprowadzać, że ten remont ma kosztować 270 tys. zł. 
kiedy nowy budynek można postawić. Takie są metody pracy w urzędzie. 
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że urząd obowiązuje prawo zamówień 
publicznych, którego nie można obejść. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz dodał, że przykładem jest pozostałość po budynku na ul. 
Siennej, zostało złożone zgłoszenie do Starostwa Powiatowego, które zostało odrzucone ze 
względu na to, że trzeba wykonać dokumentację w trybie pozwolenia na rozbiórkę. Rzecz z 
pozoru błacha ale prawo budowlane jest takie, a nie inne. W firmie prywatnej jest inaczej. Co 
do zdjęcia środków z inwestycji Nowej Kamionki wyjaśnił, że można postarać się o środki z 
zewnątrz. 
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 
Radny M.Awdziej zwrócił się z prośbą o możliwość zabrania głosu przez Przewodniczącą 
Zarządu Osiedla. 
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Głosowanie wniosków. 
1) Wniosek Przewodniczącego Rady Daniela Suponika i radnej Jadwigi Bieniusiewicz, 
zdjęcia kwoty 220 tys. zł. z inwestycji w Nowej Kamionce, zdjęcie kwoty 61 100 zł. z 
zaplanowanej kwoty na referendum lokalne i przeznaczenia tych środków na inwestycję 
budowy ul. Batorego. 
Radni 19 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek. 
 
2) Wniosek dotyczący przekazania kwoty 79 tys. zł. na dokumentacje projektową drogi Nowa 
Rozedranka-Podkamionka z inwestycji ul. Zygmunta Starego. 
Radni 17 głosami "za" przy 4 "przeciw" przyjęli wniosek. 
 
3) Wniosek dotyczący przeznaczenia kwoty 3 500 zł. z działu promocji na Klub Sportowy 
"Sokół 1946". 
Radni 20 głosami "za" przy 1 "przeciw" przyjęli wniosek. 
 
4) Wniosek dotyczący przeznaczenia kwoty 30 tys. zł. na projekt ul. Nadrzecznej i Zdrojowej 
z inwestycji ul. Zygmunta Starego. 
Radni 14 głosami "za" przy 4 " przeciw" i 3 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek. 
 
5) Wniosek dotyczący przekazania kwoty 88 tys. zł. na ul. Zygmunta Starego  z inwestycji 
remontu pomieszczeń Przedszkola Nr 5. 
Radni 3 głosami "za" przy 17 "przeciw"  i 1 "wstrzymującym się" odrzucili wniosek. 
 
Radny M.Awdziej wystąpił z wnioskiem o imienne głosowanie. 
Przewodniczący Rady D.Supronik poinformował, że będziemy głosować w normalnym 
trybie. 
6) Wniosek dotyczący przeznaczenia kwoty 70 tys. zł. na projekt rewitalizacji parku 
miejskiego z inwestycji ul. Zygmunta Starego. 
Radni 10 głosami "za" przy 5 "przeciw"  i 4 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek. 
 
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. 
 

Radni 16 głosami "za" przy 3 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" powzięli 
Uchwałę Nr XVI/97/15 

w zał. str. ..... 

 
Ad.8 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji Społeczno-Oświatowemu 
Stowarzyszeniu Pomocy Pokrzywdzonym i Niepełnosprawnym "Edukator" w Łomży 
prowadzącemu Szkołę Podstawową w Janowszczyźnie w wysokości wyższej niż określona w 
art. 80 ust. 2 ustawy o systemie oświaty z przeznaczeniem na ucznia oddziału przedszkolnego 
przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek.  
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str..... 
Opinia Komisji Oświaty Kultury i Opieki Zdrowotnej - opinia pozytywna w zał. str..... 
Radny M.Awdziej zapytał o skutki finansowe. 
Pani Skarbnik E.Ziętek wyjaśniła, że jest przyznana kwota 50 tys. zł. i te środki mieszczą się 
w tej kwocie. 
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. 



 13

 
Radni 19 głosami "za" powzięli 

Uchwałę Nr XVI/98/15 
w zał. str. ..... 

 
Ad.9 
Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr VII/33/15 Rady Miejskiej w Sokółce z 
dnia 3 marca 2015 r. w sprawie zmiany sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Sokółka przedstawił 
Zastępca Burmistrza Adam Kowalczuk 
Opinia Komisji Oświaty Kultury i Opieki Zdrowotnej - opinia pozytywna w zał. str..... 
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. 
 

Radni 17 głosami "za" powzięli 
Uchwałę Nr XVI/99/15 

w zał. str. ..... 
 
 
Ad.10 
Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie nieodwracalnych 
skutków długotrwałej suszy w Gminie Sokółka przedstawiła Pani Burmistrz Ewa 
Kulikowska. 
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str...... 
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. 
 

Radni 19 głosami "za" powzięli 
Uchwałę Nr XVI/100/15 

w zał. str. ..... 
 
Ad.11 
Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii Bibliotecznej w Malawiczach Dolnych 
przedstawił Zastępca Burmistrza Adam Kowalczuk 
Opinia Komisji Oświaty Kultury i Opieki Zdrowotnej - opinia pozytywna w zał. str..... 
Radny K.Puszko zwrócił się z prośbą  o przekazanie pomieszczeń na cele klubu wiejskiego. 
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. 
 

Radni 17 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" powzięli 
Uchwałę Nr XVI/101/15 

w zał. str. ..... 
 
 
Ad.12 
Projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet przewodniczącym organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych gminy Sokółka przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta 
Ziętek. 
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna/ wniosek 
wprowadzenie stawek od 1 stycznia 2016 r. w zał. str..... 
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna/ wniosek wprowadzenie stawek od 1 stycznia 
2016 r. w zał. str...... 
Radny M.Awdziej zgłosił wniosek o wprowadzenie tych stawek tylko na jeden rok. 
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Radny K.Puszko dodał, że na posiedzeniu Komisji Finansów podnosił kwestie rad 
osiedlowych. Na wniosku w sprawie podwyższenia diet są podpisani wyłącznie sołtysi i jeśli 
Przewodniczący Rad Osiedlowych chcą taką podwyżkę to powinni złożyć wniosek. 
Radny T.Tolko dodał, że żaden sołtys nie robi tego tylko i wyłącznie dla diety. 
Radny S.Sawicki dodał, że w przyszłym roku będziemy wprowadzać budżet obywatelski i 
wtedy będzie ważna praca sołtysów i przewodniczących rad osiedli. 
Radny J.Panasiuk zwrócił uwagę, że ta podwyżka od 8 lat jest już przyznawana i zawsze są 
jakieś przeciwwskazania. 
Radny A.Cydzik zaproponował, że przyznać kwotę 120 zł. dla Przewodniczącego Rady 
Osiedla, a 80 zł. dla Zastępcy Przewodniczącego.  
Radca Prawny D.Kowalczyk wyjaśniła, że art. 37b ustawy o samorządzie gminnym mówi 
tylko o przewodniczących organów wykonawczych jednostki pomocniczej gminy. Rada nie 
może tak podzielić. 
Radny A.Cydzik dodał, że nie należy równać pracy Sołtysa do Przewodniczącego Rady 
Osiedla. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji o wprowadzenie stawek od 1 
stycznia 2016 r. 
Radni większością głosów przyjęli wniosek. 
Wniosek radnego Awdzieja o wprowadzenie tej uchwały na rok. 
Radni 2 głosami "za" przy 18 "przeciw" odrzucili wniosek. 
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. 
 

Radni 17 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" powzięli 
Uchwałę Nr XVI/102/15 

w zał. str. ..... 
 
 
Ad.13 
Projekt uchwały w sprawie unieważnienia wyborów Sołtysa i Rady sołeckiej w Sołectwie 
Miejskie Nowiny przedstawiła Radca Prawny D.Kowalczyk. 
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia negatywna w zał. str...... 
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. 
 

Radni 7 głosami "za" przy 5 "przeciw" i 8 "wstrzymujących się" powzięli 
Uchwałę Nr XVI/103/15 

w zał. str. ..... 
 
 
Ad.14 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania przedstawił Sekretarz 
Adam Łajkowski. 
Dyskusji nie było. 
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. 
 

Radni 20 głosami "za" powzięli 
Uchwałę Nr XVI/104/15 

w zał. str. ..... 
 
Ad.15 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Sokółce Sp. 
z o.o. za 2014 r. 
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Dyskusji nie było. 
 
Ad.16 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 
o.o. za 2014 r. 
Dyskusji nie było. 
 
Ad.17 
Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Produkcyjno-Usługowo- Handlowego 
"Agromech" Sp. z o.o. za 2014 r. 
Radny S.Sawicki  zwrócił uwagę, że nowy Prezes, podoła stratom, które wygenerowała 
spółka przez poprzednie lata. 
Radny A.Cydzik jak wynika z oświadczenia majątkowego nowego Prezesa, rozpoczął on 
działalność gospodarczą Almed Kostro, Żywolewski, która zajmuje się obróbką mechaniczną 
elementów stalowych. Prowadzi Pan również firmę również od 1 lipca 3P Piotr Kostro, która 
zajmuje się doradztwem w zakresie prowadzenia i zarządzania działalności gospodarczej. Czy 
te działalności nie kolidują z obowiązkami których się Pan podjął obejmując stanowisko 
Prezesa Agromechu. Te dwie firmy powstały w momencie, kiedy Pan Kostro został 
Prezesem. 
Pan Piotr Kostro wyjaśnił, że jest zatrudniony na kontrakcie, a firma "3P" została założona 
tylko dlatego żeby móc wystawiać faktury. Co do firmy "Almed" udziały zostały odkupione 
od żony, bo poszła na opiekę nad dzieckiem. W tej chwili firma "Almed" sprzedała 
nieruchomości na raty i mamy trudności z jej zamknięciem. 
 
Ad.18 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
Na prośbę Pani Burmistrz odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone na następnej sesji. 
 
Ad.19 
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych. 

 
W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone. 
 
Protokołowała        Przewodniczył 
Joanna Korzeniewska       Daniel Supronik 
 


